

《单词百科:preschool是什么意思?preschool怎么发音?preschool的解释和用法》

英语单词preschool是什么意思?preschool怎么读?preschool怎么发音?简答网为您整理了preschool的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



preschool怎么读

preschool的读音:[' pri:sku:l]

preschool的意思

1、n.育幼院, 幼儿园;

preschool的相关词组

1、preschool age 学前年龄;学前期;

preschool的近义词

- 1、 **infant** n. 婴儿, 幼儿; 未成年人; 初学者, 生手;
- 2、 **infantile** adj. 婴儿 (期) 的; 幼稚的; 孩子气的; 婴儿的;
- 3、 **kindergarten** n. 学前班; 幼儿园;
- 4、 **nursery** n. 托儿所; 幼儿园; 育儿室; 苗圃;
- 5、 **toddler** n. 蹒跚行走的人; 幼童装; 学步的幼儿;

preschool的双语例句

- 1、 The Halsey Report emphasized the value of a pre-school education.

《哈尔西报告》强调了学前教育的重要性。

- 2、 Children graduate to the kindergarten, then pre-school, and then school.

孩子们先上幼儿园, 然后上学前班, 再接着上小学。

- 3、 Then they are introduced to another languages at a preschool or childcare center.

然后在幼儿园或者托儿所接触到另外一种语言。

- 4、 Results 564 in the 985 preschool children suffered from dental caries, incidence of caries was 57.26 %.

结果985名受检学龄前儿童中564名患有龋病, 患龋率为57.26%, 均有不良卫生习惯。

- 5、 Medthods : The caries prevalence in preschool children, 4 to 6 years old, was investigated through epidemiological methods.

方法: 采用流行病学调查方法, 调查4~6岁学龄前儿童的患龋率。

- 6、 Objective To understand the dental caries status of preschool children in Bao an district ShenZhen city.

目的了解深圳市宝安区学龄前儿童患龋状况。

- 7、 Some preschool children go to a day care centre, where they learn simple games and songs.

一些学前的孩子去一个全天护理中心, 在那里他们学习简单的游戏和歌曲。

8、The core of preschool educators'specialization is the growth of their specialty.

幼儿教师专业化的核心是教师的专业成长.

9、Psychological development of preschool children during the period of the most important, or sensitive period.

学龄前儿童是儿童心理发展过程中最重要的时期, 或称敏感期.

10、Narration should become a basic approach to preschool education.

叙事应是幼儿教育的基本途径.

11、With the development of education informationization, the preschool education a new challenge and a strong shock.

教育信息化的深入发展, 给学前教育领域带来了强烈的冲击和挑战.

12、Influenced by many factors, preschool education in China still falls behind.

受各种因素的影响, 我国农村幼儿教育仍很落后.

13、To understand the types of temperament of preschool children and explore the related factors.

了解武汉市学龄前儿童气质类型,探讨其影响因素.

14、Looking after pre-school children is very tiring...

照顾学龄前的孩子非常辛苦.

15、The preschool children are not yet fully able to distinguish fantasy from reality.

学龄前儿童还不能完全辨别事实与幻想.

16、Then it was time for the evening meeting with the preschool teachers.

然后,就到了和幼儿园老师进行傍晚会谈的时候了.

17、Preschool children are not ye fully able to distinguish fantasy from reality.

学龄前的儿童还不能完全辨别事实与幻想.

18、preschool children

学龄前儿童

以上是简答网为您整理的preschool怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于preschool

的用法、preschool的释义、

preschool的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/preschool>

